

CSB 电器盒视觉检测台

CSB VISUAL TEST TABLE FOR ELECTRIC BOX

产品介绍 Introduction

电器盒视觉检测台是我公司自主研发的一款电器盒检测专用设备，用于检测电器盒保险片安装位置正确与否。该设备采用技术先进的视觉检测系统，能够识别复杂多样的保险片型号，并能精确判断保险片安装位置的正确与否，操作界面简洁易懂，性能稳定可靠，检测效率高；设备整体采用工业级一体化设计标准，体积小、重量轻、安全可靠，工位可以互换，能够满足各种电器盒的检测需求。

CSB Visual test table is used to test whether the fuse of the electric box is installed to right position or not. Excellent visual test table can identify complex and diverse fuse Types and accurately judge whether the fuse is installed correct or not. The table is of the simple and brief operation interface, stable and reliable performance and high efficiency of testing. The machine is industrial Class-integrated design standards, small size, light weight, safe and reliable, workstations can be interchanged, can meet the testing needs of various electrical boxes.



特性 Features

- **易操作:** 放入电器盒，系统自动检测；
- **高效率:** 检测时间节拍短，3~6s；
- **目视化:** 结果显示醒目易分辨并自动打印条形码或二维码；
- **可追溯:** 自动保存检测合格产品照片，实现产品追溯；
- **互换性:** 工装可互换，可用于多种电器盒的检测。
- **Easy operation:** Automatic test when the electric box gets in;
- **High efficiency:** Short test time;
- **Visualization:** The test result is eye-catching and easy to distinguish and the table can automatically print barcode or QR code;
- **Traceability:** Automatically save the photos of qualified products to realize product traceability;
- **Interchangeability:** The tooling is interchangeable and can be used to test a variety of electrical boxes.

技术参数 Specifications

型号	Type	CSB	检测范围	Current	298x216cm(max) 可定制 Custom available
电源	Power Supply	AC220V/50Hz	生产节拍	Voltage	3~6s (与待测物大小有关) up to different electric box
气源	Air Supply	0.4~0.6MPa	外形尺寸	Dimensions	L1100×W1040×H1200mm
功率	Power	60W			